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سرمربی تیم والیبال بانوان با انتقاد از برخی صحبتها گفت: برخی
افراد اطلاعاتی در مورد والیبال ندارند آن وقت در مورد تیم ملی

صحبتهای عجیب و غریب مطرح میکنند.

نیلوفر رشیدی درباره شرایط تیم ملی والیبال بانوان در آستانه
مسابقات قهرمانی آسیا گفت: مسابقات قهرمانی آسیا برای اکثر تیمها
اهمیت زیادی دارد از این جهت که امتیاز این مسابقات در رنکینگ
جهانی تأثیر دارد و برای انتخابی المپیک اهمیت زیادی دارد.
بنابراین همه تیمها با تمام توان در این مسابقات شرکت میکنند.

وی گفت: با توجه به اینکه برخی بازیکنان خداحافظی و برخی دیگر هم
مصدومیت داشتند، ما برای انتخاب بازیکن با محدودیت روبهرو بودیم،
بنابراین با یک ترکیب جدید و جوان به این مسابقات اعزام میشویم.
با ۱۸ بازیکن آخرین اردوی تیم ملی در حال برگزاری است، متأسفانه
آیتک سلامت یکی از بازیکنان تأثیرگذار ما دچار آسیب دیدگی شد و

هنوز نمیدانیم این بازیکن را در اختیار داریم یا خیر.

سرمربی تیم والیبال بانوان در مورد رقبای ایران در مسابقات
قهرمانی آسیا و اولین دیدار ژاپن اظهار داشت: ژاپن تیم اول گروه
ً تیم اول است و ایران و هند تیمهای دوم و سوم گروه بودند، معمولا
گروه با قرعه استراحت روبهرو میشود، اما طبق قرعهکشی که انجام شد
و در دو سالن بازیها برگزارمیشود، اولین دیدار با تیم ژاپن و

دومین دیدار هم با هند خواهم بود.

وی گفت: تیم والیبال ژاپن بانوان در هر دوره از مسابقات با یک
ترکیب جدید به میدان میآید. از آن جایی که تیم در لیگ جهانی بوده
و مسابقات قهرمانی آسیا هم برای انتخابی المپیک اهمیت زیادی برای
آنها دارد، هنوز نمیدانیم با چه ترکیبی به مسابقات میآید.
ً اطلاعات تقریباً از ترکیب هند مطلع هستیم اما در مورد ژاپن اصلا

نداریم.

رشیدی عنوان کرد: در تیمهای شرق آسیا سرعت حرف اول را میزند ما
هم در تلاش هستیم تا بتوانیم آنها را مهار کنیم. کار خیلی سختی
پیش رو داریم اما تمرینات را طبق تاکتیک تیمها طراحی کردیم و با
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همه توان در میدان ظاهر خواهیم شد. اولین هدف ما صعود از دور اول
است و باید مرحله به مرحله پیش برویم.

وی ادامه داد: اگر بتوانیم مقابل ژاپن و هند خوب نتیجه بگیریم در
مرحله دوم نتیجه لحاظ میشود و گروه ما مشخص خواهد شد. از آن جایی
که این مسابقات انتخابی المپیک محسوب میشود، امتیاز تیمهای اول

تا هشتم در رنکینگ تیمها تأثیر میگذارد.

رشیدی در واکنش به عدم اعزام تیم به بازیهای آسیایی هانگژو و
اظهارات برخی مبنی بر اینکه حق تیم نبوده به این مسابقات اعزام
شود، خاطرنشان کرد: بانوان تمامی رشته ورزشی بدون سر و صدا تمرین
میکنند، آنها مظلوم واقع میشوند وقتی چنین تصمیماتی در مورد آنها
گرفته میشود. داورزنی و محمدیان برای اعزام تیم والیبال بانوان

به بازیهای آسیایی خیلی تلاش کردند.

وی گفت: اگر مسئولان به دنبال توسعه این رشته بودند باید مجوز
اعزام به بازیهای آسیایی را صادر میکردند. تیمهای در این مسابقات
شرکت میکنند که به لحاظ رنکینگی از ایران پایینتر بودند و بارها

از تیم ما شکست خوردند اما در این مسابقات حضور دارند.

رشیدی در ادامه اظهار داشت: برخی دوستان صحبتهایی کرده بودند
مبنی بر اینکه حق تیم والیبال بانوان نبوده که به مسابقات
بازیهای آسیایی هانگژو اعزام شوند، من از صحبت این دوستان گلایهای
ندارم اما روی این نکته تأکید دارم که همه ما در یک کشتی هستیم و

هر اتفاقی برای والیبال بیفتد نتیجه آن را همه دوستان میبینند.

وی تأکید کرد: متأسفانه برخی کارشناسان هیچ اطلاعاتی از والیبال
ندارد اما صحبتهای عجیب و غریب مطرح میکنند، آنها زمان مسابقات
لیگ برتر از من سوال میپرسند اما برای مسابقات ملی و اردوهای ملی

نظرهایی میدهند که در خور والیبال نیست.

سرمربی تیم ملی والیبال بانوان خاطرنشان کرد: عدم حضور تیم ملی
والیبال بانوان ظلم به آنها بود. ابتدا قرار بود تیم ملی والیبال
بانوان بعد از ۵۰ سال در بازیهای آسیایی شرکت کند، این خبر باعث
خوشحالی همه ما شد، اما متأسفانه دوباره تصمیمات عوض شد. بیشتر
تیمهایی که هم سطح ما بودند در مسابقات مختلف شرکت کردند و تجربه

به دست آوردند و الان از ما پیشی گرفتند.

وی گفت: داورزنی پیگیر حضور بانوان در بازیهای آسیایی هانگژو بود



و حتی قرار بود فدراسیون برخی از هزینهها هم تقبل کند اما
متأسفانه قبول نکردند. از تیم ملی والیبال بانوان توقع نتیجه
دارند در صورتی که تا زمانی که بانوان به مسابقات مختلف اعزام

نشوند در کدام مسابقه میتوانند تجربه کسب کنند؟


